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Protokoll 1/2025 
 

Tid Torsdagen den 13 februari 2025 kl. 16.45-17.10 

Plats Stora kollegiesalen, Stadshuset 

Justering Måndagen den 24 februari,  

 §§ 1-7, 9, 11, 12, 14, 15, 17, 18, 20-26 

Omedelbart justerade paragrafer 

Justering Torsdagen den 13 februari 2025, §§ 8, 10, 13, 16, 19 

Lars Strömgren Dennis Wedin 

Närvarande 

Beslutande ledamöter 

Lars Strömgren (MP), ordföranden  

Dennis Wedin (M), vice ordföranden  

 

Berit Nyberg (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Irene Dolk Castellanos (S)  

Maria Mustonen (V)  

Jonas Nilsson (M)  

Anders Lindman (SD)  

Sara Svanström (L)  

Svante Linusson (C)  

Hamid Ershad Sarabi (C) 

Tjänstgörande ersättare 

Karin Jordås (S) för Johan Heinonen (S)  

Joel Höglund (V) för Katja Jassey (V)  

Ersättare: 

Björn Erdal (S)  

Abdiaziz Serar (S)  

Lisa Diaz Cardenas (S)  

Agneta Sundberg (V)  

Anna Cederschiöld (M)  

Torbjörn Erbe (M)  
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Ann-Sofie Söderberg (M)  

Robert Westerlund (SD) 

Louise Grabo (C)  

Destiny Zandi Lindgren (KD) 

 

Tjänstemän 

Förvaltningschefen Gunilla Glantz, Marie Aktö, Sara Bergendorff, 

Niklas Domeij, Elisabet Elfström, Ulrika Falk, Peter Granström, 

Anna Green, Philip Hall, Lena Lien, nämndsekreteraren Alva 

Sahlström, personalföreträdarna Luis Lopez och Tomas Nitzelius 

§§1-10 samt borgarrådssekreteraren Emil Frodlund. 
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§ 12 
Helhetsgrepp Järvafältet. Svar på uppdrag från 
kommunfullmäktige 

Dnr T2023-03533 

Beslut 

Trafiknämnden beslutar enligt trafikkontorets förslag: 

1. Trafiknämnden godkänner trafikkontorets förslag enligt 

tjänsteutlåtandet som svar på kommunfullmäktiges uppdrag. 

2. Trafiknämnden godkänner inriktningen för fortsatt arbete 

med åtgärder på Järvafältet. 

Handlingar i ärendet 

Trafikkontorets och fastighetskontorets gemensamma 

tjänsteutlåtande från den 30 januari 2025. 

Nämndens behandling av ärendet  

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

Beslutsgång 

Ordföranden Lars Strömgren (MP) finner att nämnden beslutar 

enligt kontorets förslag. 

Särskilt uttalande 

Ordföranden Lars Strömgren (MP), Berit Nyberg m.fl. (S) och 

Maria Mustonen m.fl. (V) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 

Kontorets förslag till åtgärder för ökad framkomlighet till och 

inom Järvafältet utgör ett viktigt bidrag för att förbättra 

allmänhetens tillgång till och samtidigt minimera biltrafiken 

på fältet. Nämnden anser det angeläget att få föreslagna 

åtgärder på plats. 

Koloniföreningarna fyller en viktig funktion för de boende 

och besökande på Järvafältet. De bidrar till social gemenskap 

och kan arbeta med miljö och hållbarhet. De behöver ha de 

bästa förutsättningarna för sin verksamhet. Det är därför 

viktigt att kontoret i samarbete med stadsdelsnämnden för en 

dialog med berörda koloniföreningar för att hitta lösningar 

som både möjliggör för föreningars aktiviteter utan att 

kompromissa målsättningen att minska onödig trafik och 

parkering på Järvafältet. Även andra transportmöjligheter än 
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bil till koloniområdena bör beaktas i samråd med de berörda 

föreningarna. 

I det fortsatta arbetet är det särskilt viktigt att kontoret 

samordnar utformning och planering av investeringar med 

pågående och kommande detaljplaner i nära anslutning för att 

säkerställa samordningsvinster både i fastighet- och gatumark 

nu när området får så många ingrepp inom några få år. 

Svante Linusson m.fl. (C) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 

Vi välkomnar planerna för att ta ett helhetsgrepp kring 

Järvafältet, det är en fråga som Centerpartiet drivit under en 

längre tid. Järvafältet har enorma möjligheter och där vill vi 

skapa en stadspark full med liv, promenadvägar, idrott och 

kultur. 

Trafiksituationen spelar en stor roll för att möjliggöra denna 

vision. Vi vill skapa starkare och tydligare kopplingar mellan 

centrum, mellan bostadsområdena och parken. Gångvägar och 

cykelvägar i parken behöver förbättras, röjas och rustas upp. 

Vi är därför glada över att trafikkontoret arbetar för att 

förbättra gång- och cykelbanorna. Det är även positivt att 

skyltningen förbättras och underlättar för fler människor att 

hitta till Järvafältet. 

Centerpartiet vill också göra en storsatsning på städning, 

belysning och mer grönska i bostads- och centrumområdena 

och i parken. På det sättet minskar segregationen samtidigt 

som vi bidrar till en mer grön och levande stad.  

 

 Vid protokollet 

  

 Alva Sahlström 

 


	zhLogo1
	zRefHead1
	zDokInfogaExtraPos
	zDokInfogaPersonPos

